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Z á p i s 

 
z 28. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 7. 6. 2012 od 9 hod. v zasedací místnosti  

Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Mgr. Zdeněk Jonáš 
 
Neomluveni:   
 
Návrh programu:  

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů      p. Dlab 
4. Závěry pracovní skupiny k otázkám „Zvláštního užívání pozemních komunikací“ 

        JUDr. Janeček, Ing. Štěpán,                    
        Ing. Kuchař, p. Kočí, 

Ing. Sejkora, Mgr. Beranová   
5. Objednávka železniční osobní dopravy pro rok 2013 Ing. Moravčík, Ing. Záleský 
6. Modernizace vozového parku u ČD    Ing. Moravčík 
7.  Modernizace odbavovacího systému KID II. fáze  Mgr. Bárta, Ing. Záleský, 

Ing. Jurček 
8. Příprava založení společnosti OREDO logistik  p. Ješina, Mgr. Bárta, 

Ing. Záleský 
9. Různé 

  
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné a poděkoval SÚS KHK za přípravu místnosti a občerstvení 
při tomto zasedání.  
 
Přítomno bylo 8 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 28. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 28. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Ing. Miroslava Uchytila 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkol ů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Bod č. 6  
GWTR dosud nejsou všechny dokumenty z polské strany – úkol trvá, je nutné ještě dořešit. 
 
Bod č. 7  
PAVEX je stále v řešení, bude se projednávat na poradě Rady KHK v příštím týdnu. 
 
Bod č. 10 
Dopis města Libáň předán Ing. Táborskému – odpověď starostovi řeší p. Dlab. 
 
K bodu č. 9 
Různé 
Posouzení dopravních dopadů z uvažovaného rozšíření výroby v Kvasinách - úkol trvá, řeší pan 
Dlab. 
  
Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 4 
Závěry pracovní skupiny k otázkám „Zvláštního užívání pozemních komunikací“  
 
Návrh – Závěry pracovní skupiny k otázkám „Zvláštního užívání pozemních komunikací“  
 
Předseda výboru přednesl závěry pracovní skupiny k otázkám zvláštního užívání silnic sestavené 
z odborníků KHK tak, jak byly zpracovány. Pan JUDr. Janeček tyto závěry okomentoval a 
vysvětlil jednotlivé detaily. 
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V diskusi byly jednotlivé pasáže daného materiálu velmi detailně komentovány. Vystoupili v ní 
pan Ing. Štěpán, pan Ing. Sejkora, pan Kočí, pan Ing. Uchytil, pan Ing. Havrda a pan Kuřík. 
Jednotliví diskutující požadovali detailní rozbor dané problematiky, směřující k jasnému 
stanovisku, které bude výstupem směrem k orgánům kraje s doporučením dalšího postupu v dané 
problematice. 
 
V 9:50 hodin se připojil k jednání pan Doc. RNDr. Marian Slodičák, CSc. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 28/21/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Písemnou informaci zpracovanou jako výstup k řešení dané problematiky a doplňující 

a zpřesňující informace JUDr. Janečka. 
II.  d o p o r u č u j e  
  Radnímu panu Ješinovi tuto problematiku řešit ve spolupráci s odborem vnitra a 

krajským živnostenským úřadem. 
 
 
K bodu 5 
Objednávka železniční osobní dopravy pro rok 2013 
 
Návrh – Objednávka železniční osobní dopravy pro rok 2013  

 
Pan Ing. Moravčík podal informace o objednávce KHK na železniční osobní dopravu pro rok 
2013. Tento bod ještě doplnil pan Ing. Jurček za společnost OREDO s.r.o. 
 
 V 10:20 hodin se připojil k jednání pan Ing. Záleský. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  10 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
 
  
USNESENÍ 28/22/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Zprávu o objednávce KHK v osobní a železniční dopravě pro rok 2013 a doporučuje 

Radě KHK podepsat smlouvu s ČD na rok 2013. 
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K bodu 6 
Modernizace vozového parku u ČD 
 
Návrh – Modernizace vozového parku u ČD  
 
Informace o modernizaci vozového parku u ČD prezentoval pan Ing. Moravčík. 
Navýší se ročně o 7 milionů Kč. 
ČD pošlou nabídku na nové vozy „Regio Shuttle“ – náhrada za 810. 
 
Diskuse: 
Příspěvek přednesli pan Ing. Havrda, pan Ing. Jurček a pan Kuřík. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  10 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 28/23/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informaci o modernizaci vozového parku ČD s tím, že se pokusí vyjednat finanční 

prostředky na modernizaci čtyř vozových jednotek. 
 
 
K bodu 7 
Modernizace odbavovacího systému KID II. fáze 
 
Návrh – Modernizace odbavovacího systému KID II. fáze 
 
Prezentaci odbavovacího systému KID II. fáze moderního odbavovacího zařízení přednesl  
pan Mgr. Bárta. 
 
Pan Ing. Záleský tuto prezentaci doplnil 
 
Návrh – Modernizace odbavovacího systému KID II. fáze 
 
Hlasování: 
 Pro       -  10 
 Proti       -  0 
 Zdržel se   -  0 
 
  
USNESENÍ 28/24/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace o modernizaci odbavovacího systému KID II. fáze. 
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K bodu 8 
Příprava založení společnosti OREDO logistik 
 
Návrh – Příprava založení společnosti OREDO logistik 
 
 
Pan Mgr. Bárta seznámil přítomné s možnými variantami založení společnosti OREDO logistik. 
 
Diskuse: 
Příspěvek přednesl pan Dlab, pan Ing. Havrda a pan Ješina. 
 
Z 28. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se v 11:20 hodin 
omluvil pan Ing. Miroslav Uchytil. 
 
Hlasování: 
 Pro       -  9 
 Proti       -  0 
 Zdržel se   -  0 
 
 
USNESENÍ 28/25/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Projednání návrhu o založení společnosti OREDO logistik s tím, že doporučuje 

postupovat dle usnesení Rady KHK ze dne 4. 6. 2012. 
 
 
 
Závěr  
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:30 hodin jednání ukončil.  
 

Příští jednání dopravního výboru se uskuteční v měsíci září v zasedací místnosti Správy a 
údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

  
 
 
 

 

 
 
 
Zapsala: Lenka Vacková 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


